
Spalletti: Powinni zrobić Tottiego wiceprezydentem
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Luciano Spalletti udzielił wczoraj wywiadu dla programu “La partita

perfetta“, emitowanego przezSportitalia, w którym odniósł się między

innymi do sprawy przyszłości Francesco Tottiego.

Di Francesco może być właściwym trenerem?

- Takie pytanie postawcie jutro [dziś - wyj.red.].

Masz żal, który będziesz nosić?

- Wyobrażam sobie czym byłoby wygrane mistrzostw w Rzymie po tym jak

widziałem świętowanie zakończenia kariery Francesco.

Co będzie teraz z Francesco?

- Z mojego punktu widzenia powinni zrobić go wiceprezydentem, nie chcę być

Pallottą czy dyrektorami. Mówię to jak szczerze myślę, wydaje mi się, że również on

myśli, że by go to zadowoliło. Również rozmawiając z nim, chciałby spełniać taką

rolę, to właściwe dla tego jaka jest jego wartość i jego osoba, z której Roma może

nadal skorzystać.
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